
SCHRIFTELIJKE VRAGEN AAN HET COLLEGE 

 
Datum: 
29 apr. 24 

Aan de voorzitter van de raad 
 

Namen en fracties steller(s) van de vragen:  

Bianca Boonstra – Wij Lansingerland 

Jean Paul Meuldijk – Leefbaar 3 B 
 

Onderwerp: 

 Straatraces Prismapark 
 

Het college wordt verzocht de volgende vragen schriftelijk te beantwoorden: 
 
1: Wij hebben vernomen dat er vertraging opgelopen is, bij het aanleggen van de snelheidsbeperkende 
maatregelen. Kunt u in een tijdlijn aangeven hoe dit zit, en wat er tot nu toe is gebeurd?  
Welke (leverings)problemen zijn er? 
Waarom moeten wij deze informatie uit het AD halen en is de raad niet actief geïnformeerd?  
 
2: Kan het college een prognose schetsen waarin u verwacht de werkzaamheden te kunnen laten 
uitvoeren? Welke gevolgen heeft dit voor de uitvoeringstoets die heeft plaatsgevonden, en de 
werkzaamheden die naar achteren zijn verplaatst? 
 
3: Nu er ook al overdag races plaatsvinden, met slachtoffers tot gevolg, en nog het “straatrace seizoen” 
in het voorjaar en zomer moet starten, willen wij van het College weten welke  
handhavingsmaatregelen u van plan bent te nemen om dit verder tegen te gaan, tot het moment dat de 
permanente snelheidsbeperkende maatregelen kunnen worden aangebracht. Kunt u dit motiveren? 
 

Toelichting: 
Op donderdag 25 april jongstleden heeft her een heftig ongeval plaatsgevonden op de Spectrumlaan in 
Bleiswijk. Een zwaargewonde, en een persoon die  gevlucht is na de crash. De politie zoekt uit of het 
een straatrace betreft. Uit de foto’s die op sociale media en in de kranten verschenen, kun je wel 
concluderen dat er enorm hard gereden is, en dat er een enorme schade is ontstaan.  
 
Daarnaast is er eerder al een sportauto op de Cyclamenweg in het water beland, waarbij je vrijwel met 
zekerheid kunt stellen dat die ook enorm veel harder dan de geldende snelheid gereden heeft. 
 
De gemeenteraad heeft in november bij de begroting geld vrijgemaakt om dit aan te kunnen pakken.  
Wij hebben uit de krant moeten halen, dat een woordvoerder heeft gezegd, dat er leveringsproblemen 
zijn.  

 

Wijze van indienen van schriftelijke vragen:   
(zie art. 37 Reglement van orde van de raad). 

 


